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Schriftelijke vragen (artikel 32 RvO) 
 
 
 
Datum vraag: 16 september 2022 
 
 
 
Datum antwoord: 19 oktober 2022 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen GB over impact hoge energieprijzen voor sportclubs, verenigingen en 
culturele instellingen  
 
 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden:  
 

1. Deelt het college de zorg dat als gevolg van de sterk gestegen inflatie en energiekosten 
sportverenigingen en culturele instellingen/verenigingen, financieel in de problemen dreigen 
te komen? 

 
Het college deelt de zorg dat (sport)verenigingen en culturele instellingen financieel in de 
problemen kunnen komen door de gestegen inflatie en hogere energiekosten door stijgende 
tarieven.  
 

2. Ruim de helft van de sportclubs en verenigingen in Nederland lijkt de prijzen en contributie 
te willen/moeten verhogen als gevolg van de gestegen energiekosten. Is het college het 
met ons eens dat hoge toegangsprijzen en contributies de toegankelijkheid van sport, 
cultuur en recreatie onder druk zet? 

 
Het college vindt dat sport en bewegen voor alle inwoners van Buren toegankelijk moet zijn én 
blijven. Hoge contributies en toegangsprijzen dragen wat het college betreft, niet bij aan de 
toegankelijkheid van sport.  
 
Uit een inventarisatie onder Burense sportverenigingen (15 reacties in totaal) is naar voren 
gekomen dat deze maatregel éen van de opties is die verenigingen aandragen, al zijn de Burense 
clubs terughoudend op deze maatregel. Zij realiseren zich dat wanneer zij deze stap zetten, het kan 
betekenen dat meer/veel leden afhaken. Het ligt bij Burense verenigingen dan ook niet voor de 
hand om dit als eerste maatregel door te voeren. Clubs geven aan eerst te willen kijken naar andere 
maatregelen zoals het aanspreken van de reserves, de thermosstaat lager zetten, beperkt douchen 
of beperktere openstelling van de kantine. 

3. Is bij het college bekend of Burense verenigingen soortgelijke problematiek hebben en de 
extreem toegenomen energieprijzen ook voor hen zeer problematisch zal worden? En zo ja, 
is het inzichtelijk hoeveel Burense sportclubs, verenigingen of culturele instellingen hierdoor 
in onoverkomelijke problemen zullen gaan komen? 

Het is bij het college bekend dat een gedeelte van de Burense sportverenigingen zorgen heeft 
omtrent stijgende kosten, zeker wanneer het een vereniging met een sportaccommodatie in 
eigendom betreft. Bij deze inventarisatie hebben 9 verenigingen aangegeven een groot effect te 
verwachten van de sterk gestegen energieprijzen. De clubs die een relatief beperkt effect 
verwachten, gaven aan dat zij zelf maatregelen getroffen hebben op het gebied van 
energiebesparing.  
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Soortgelijke problematiek wordt ervaren door dorpshuizen en culturele instellingen. De omvang 
hiervan is nog niet geïnventariseerd, maar vanuit de contacten is dit reeds van een drietal 
dorpshuizen bekend. 
 

4. Kan het college aangeven op welke wijze zij sport, cultuur en recreatie verenigingen onder 
de genoemde omstandigheden toegankelijk wil houden voor alle inwoners van de 
gemeente Buren? 

 
Wij ondersteunen sportverenigingen en culturele instanties bij hun verduurzamingsvraagstukken 
middels advies en verwijzing ten aanzien van landelijke en regionale subsidies. Daarnaast zullen wij 
met iedere vereniging desgewenst het gesprek voeren om waar dat noodzakelijk en mogelijk is 
maatwerkoplossingen te vinden binnen de mogelijkheden die wij hiervoor hebben.  
 

5. Is het college bereid om op landelijk niveau, in Den Haag of via de VNG, aandacht te 
vragen voor deze problemen en is het college bereid om in overleg met alla betrokkenen te 
komen tot een vorm van compensatie van de toegenomen energierekening als dit nodig 
blijkt? 

 
Het Rijk heeft via de VSG laten weten dat er op dit moment gewerkt wordt aan een pakket aan 
maatregelen voor ondersteuning van sportverenigingen. De minister heeft aangegeven dat  
– na gesprekken met de sportsector, VWS en VNG – het uitwerken van een plan meer tijd vraagt 
om in te spelen op enkele relevante ontwikkelingen, zoals het uitwerken van een maatregel om 
sportverenigingen en sportaccommodaties te ondersteunen die door stijgende energielasten in de 
problemen komen. Hierover wordt de Kamer in november verder geïnformeerd. Volgens André de 
Jeu (directeur VSG) is het ondenkbaar dat gemeenten dit zelf oplossen omdat er veel andere 
financiële zorgen zijn, zoals met opvang van asielzoekers en jeugdzorg: 'Dit stelt gemeenten voor 
duivelse dilemma’s’. Wij wachten dan ook de uitkomsten hiervan eerst af. 
 
Volledigheidshalve voegen wij de brief van de VSG ‘update energieproblematiek sport’ toe. 
 
Wij zijn voornemens om verenigingen actief te koppelen aan energiecoaches om hen actief te 
ondersteunen. Hierbij wordt ook aandacht gegeven aan de subsidiemogelijkheden die er zijn ten 
aanzien van verduurzaming. Op dit moment is compensatie van verenigingen vanuit de gemeente 
(nog) niet aan de orde.  

 

 
Naam en ondertekening:  
Gerdjan Keller, raadslid Gemeentebelangen Buren 
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